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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy képviselı-testület 
határozatképes, és az ülést megnyitja (1600 órakor). Bejelenti, hogy Makovinyi Sándor, 
Dr. Pintér Sándor, és Varga Béla képviselı urak igazoltan vannak távol. A rendkívüli 
ülés összehívását az indokolta, hogy a rekultivációs pályázattal összefüggésben, a 
KDV Környezetvédelmi Felügyelıség felé, január 20-áig egy nyilatkozatot kell tennie 
önkormányzatunknak. 
Kéri, aki a napirend tárgyalásával egyetért, kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselı-testület az alábbi napirend tárgyalását egyhangúlag elfogadta. 
 
1. Elıterjesztés a szécsényi hulladéklerakó kármentesítési monitoring költség 

vállalásáról 
 (Elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 Elıterjesztı: Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 
 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az elıterjesztınek. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Képviselı-testületünk már döntött arról, hogy a „Kelet-Nógrádi Térségi Hulladék-
rekultivációs program” második fordulóra benyújtandó pályázatában részt kíván venni, 
és a rekultivációs terv elkészítésének költségét vállalja. Ebben a programban a régi 
hulladéklerakó-telepet lehetne rekultiválni Európai Uniós forrásokból, de ehhez az 
kell, hogy a Közép-Duna-völgyi Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi 
Felügyelıség olyan nyilatkozatot adjon ki, hogy ez a terület rekultiválható. Voltak már 
mintavételek, és sajnos nem túl jók az eredmények. Nem nagyon rosszak, de annyira 
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mégsem jók, hogy megfigyelı kutak mőködtetése nélkül kiadják a nyilatkozatot. Tehát 
úgynevezett monitoring kutak fenntartása mellett adják ki azt a nyilatkozatot, hogy a 
telep rekultiválható, és ehhez az szükséges, hogy önkormányzatunk vállalja, hogy a 
hulladéklerakó telep területén ezek a kutak mőködjenek és ebbıl mintavétel 
történhessen azon idıszak alatt, amit a felügyelet majd elıír.A nyilatkozat 
megtételének határideje a mai nap, ezért szükséges most a képviselı-testület döntése. 
Amennyiben önkormányzatunk ebben a pályázatban nem tud részt venni, akkor saját 
költségén kellene a rekultiváció teljes költségét finanszíroznia. Ha valakinek kérdése 
van, szívesen válaszol. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, van-e valakinek kérdése az elıterjesztéssel kapcsolatban.   

Antal Ferenc képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdezi, hogy milyen kaliberőek ezek a monitoring kutak? 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Két kút már volt, három pedig most lett fúrva, eddig azokból vették a mintát. Ezek 
„csı-kutak”, aminek az alján sóder van, sajnos pontosabb adatokat nem tud mondani 
róluk. 

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Milyen költséget jelent ez nekünk? 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mint mondta, ezek a kutak már meg vannak fúrva, de ha úgy írják elı, hogy létesíteni 
kell, akkor annak engedélyezési költségei vannak, illetve a három legutóbb fúrt kútra 
kell olyan tetıt szerelni, ami zárható, hogy ne lehessen semmit beledobni. A 
mintavétel és a minta kielemzésének költsége terheli még önkormányzatunkat, ami 
körülbelül ötszázezer forint, és félévente kell mintát venni. Ez azonban szükséges 
ahhoz, hogy a pályázatban részt tudjunk venni.  

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Ha kell, akkor nem tud a testület mit csinálni, ezért javasolja a nyilatkozat megtételét. 

Stayer László polgármester 

A programban kb. 100 millió forint szerepel, ami Szécsényre esne, és ha nem tudunk 
részt venni ebben a rekultivációs pályázatban, akkor magunknak kell megcsinálni.    
 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az elıterjesztésben 
szereplı határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselı-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
1/2012.(I.20.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert, hogy a Szécsény külterület 0103/2-3 hrsz. területen, a 
2009. július 17-ig mőködtetett hulladéklerakó telep területén, 
monitoring kutak létesítésére és üzemeltetésére vonatkozó - a 
határozat melléklete szerinti - nyilatkozatot a Közép-Duna-völgyi 
Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi Felügyelıség felé 
tegye meg. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a döntésnek megfelelıen a nyilatkozat 
aláírására. 
 
Határidı: értelemszerően  
Felelıs: Polgármester  

 
1/2012.(I.20.) határozat melléklete 

 
NYILATKOZAT 

 
Alulírott Stayer László polgármester Szécsény Város Önkormányzata nevében 
nyilatkozom, hogy a - Közép-Duna-völgyi Környezetvédelmi, Természetvédelmi és 
Vízügyi Felügyelıségen 2012. január 10-én történt egyeztetı megbeszélésen 
elhangzottaknak megfelelıen - a Szécsény, külterület 103/2-3 hrsz-ú területen, 2009. 
július 17-ét megelızıen üzemeltett hulladéklerakó telep területén és környezetében 
észlelt felszín alatti talajvíz szennyezıdés tervezett kármentesítési monitoring 
létesítési-, és üzemeltetési költségeinek finanszírozását vállalom.  
 
Szécsény, 2012. január 20. 
        .................................... 
 

Stayer László polgármester 

Megköszöni mindenki munkáját, és az ülést a napirend megtárgyalása után bezárja 
(1610 órakor). 
 

k.m.f. 
 
 
 

 
Stayer László  
polgármester 

Bárányné Márton Melinda  
jegyzı 

 


